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Jarocin, dnia 5 lutego 2024 roku 

 

INTERPELACJA  
 

w sprawie budowy nowego systemu informacji przestrzennej 
 

 

Szanowna Pani Burmistrzyni, 

W związku z rosnącym zapotrzebowaniem na nowoczesne narzędzia cyfrowe wspierające zarządzanie 
przestrzenią gminy, zwracam się z interpelacją dotyczącą planów budowy nowego Systemu Informacji 
Przestrzennej (SIP). Wiele samorządów modernizuje swoje systemy, aby usprawnić procesy 
planistyczne, ułatwić obsługę mieszkańców i inwestorów oraz zwiększyć dostęp do danych 
przestrzennych. 

Obecnie funkcjonujący system informacji przestrzennej nie zapewnia wystarczającej funkcjonalności  
w zakresie: 

1. planowania przestrzennego, np. brak aktualnych i łatwo dostępnych danych o miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego. 

2. obsługi mieszkańców i inwestorów, poprzez ograniczoną możliwość pozyskiwania informacji  
o działkach, uzbrojeniu terenu i decyzjach administracyjnych online. 

3. zarządzania infrastrukturą techniczną – brak integracji danych o drogach, sieciach 
wodociągowych, kanalizacyjnych i energetycznych. 

4. dostępu do danych dla mieszkańców i urzędników, a tym samym ograniczona funkcjonalność  
w zakresie wizualizacji map i analizy danych przestrzennych. 

W innych samorządach wdrożono nowoczesne systemy SIP, które znacząco usprawniły zarządzanie 
przestrzenią, np.: interaktywne portale mapowe umożliwiające szybki dostęp do informacji  
o nieruchomościach, rozbudowane narzędzia wspierające planowanie inwestycji i obsługę wniosków 
online, czy systemy monitorowania infrastruktury technicznej i planowania rozwoju przestrzennego. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy gmina planuje wdrożenie nowego Systemu Informacji Przestrzennej, a jeśli tak, to w jakim 
zakresie i harmonogramie? 

2. Czy analizowano możliwość pozyskania środków zewnętrznych na realizację tego projektu? 
3. Jakie funkcjonalności nowy system miałby zapewnić mieszkańcom i w szczególności 

przedsiębiorcom? 
4. Czy planowane jest połączenie systemu z innymi bazami danych, a jeżeli tak to jakimi? 
5. Jakie są szacunkowe koszty budowy i utrzymania takiego systemu? 

Biorąc pod uwagę znaczenie nowoczesnych narzędzi informatycznych dla rozwoju gminy, uprzejmie 
proszę o rozważenie wprowadzenia nowego SIP oraz przedstawienie szczegółowych informacji na ten 
temat. 
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